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Samenvatting van de vergadering van de Commissie Samenleving van de gemeente Medemblik gehouden op 4 
februari 2016, aanvang 20.30 uur Raadzaal.  

 
Aanwezig: 
Voorzitter: J. Stam 
Commissiesecretaris: C. Zwakman 
Portefeuillehouders: J. Fit en H. Nederpelt 
 
Ambtelijk: G. Konijn, P. Verhoogd (extern adviseur) (ag pnt 07), J. Hagendoorn (ag pnt 09) 
CDA: E. van den Bosch, C. Selders 
GB: J. van IJzerloo, T. van Diepen 
D66: Y. Nijsingh, L. Vogelenzang 
PvdA: P. de Haan 
VVD: M. de Vries, D. Steltenpool 
PWF: M. Weber, M. Kramer 
PW2010: A. van der Geest 
CU: K. Groot 
GL: R. Manshanden 
BAMM: A. Groot 
 
Ambtelijk: G. Konijn (ap pnt 07), J. Hagendoorn (ag pnt 08).  
Extern adviseur: P. Verhoogd (ag pnt 07) 

 
Afwezig: 
  
 

Nr  Samenvatting en advies 

01 Opening Opening: de voorzitter opent de vergadering. 

 

   

02 Vaststelling agenda (IVR-16-03897) Conform: De agenda wordt vastgesteld. 

 

   

03 Spreekrecht art. 15 Verordening op de 
raadscommissies gemeente Medemblik 
2014 

Er hebben zich geen insprekers aangemeld. 

 

   

04 Vaststellen  samenvatting commissie 
samenleving d.d. 7 januari 2016 (IVR-
16-03872 

Conform: Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

   

05 Vaststelling toezeggingenlijst en 
motielijst 

De toezegginenlijst en motielijst worden conform het 
afhandelingsvoorstel vastgesteld. Toezegging 475 is afgehandeld. 
Motie 66: subsidiebeleid: Fractie D66 informeert naar een bericht 
van de dorpsraad Wognum dat er een 40 -60 (subsidie)regeling 
komt. Wethouder Fit antwoordt dat dit niet zo is gezegd. 
 

 

   

06 Actieve informatie college Wethouder Nederpelt informeert de commissie als volgt: 
Er is overleg over de overname van zorg door andere zorgaanbieders 
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n.a.v. het TSN faillissement. Inzet is dat voor de cliënten de 
overname nauwelijks merkbaar zal zijn. 
Er gaan zeven kandidaten deelnemen aan de adviesraad Sociaal 
domein. Dit aantal kan nog uitgebreid worden naar tien. De 
belangrijkste taakvelden zijn vertegenwoordigd. 
 
Wethouder Fit meldt dat afgesproken is dat het IHP in januari 2016 
in de raad komt. De materie is echter complex, ook vanwege 
leegstaande lokalen, krimp en evntuele doordecentralisatie. In 
maart worden verdere stappen gezet. In februari wordt de raad met 
een infonota IHP geïnformeerd. 
In de regionale bijeenkomst voor gemeenteraden wordt de 
kadernota Alcohol en drugs gepresenteerd. Het  raadsvoorstel voor 
de Cie samenleving volgt in het 2de kwartaal. Het uitvoeringsplan 
Alc en drugs komt in het 1dste kwartaal naar de raad. 
 

 

   

07 Bespreeknotitie college Kaderstelling 
voorstel topsport.Na de 
gedachtewisseling in de commissie 
samenleving over de bespreeknotitie 
bereidt het college een kaderstellend 
raadsvoorstel voor. 

De heer Verhoogd (extern adviseur) leidt het onderwerp kort in en 
benoemt de belangrijkse bespreekpunten. 
 
PvdA: Wil een proactieve inzet van de gemeente, niet afwachten 
maar initiatieven nemen, bijvoorbeeld door evenementen naar de 
gemeente te halen. Kies de meest kansrijke evenementen en noem 
daarbij een concrete doelstelling: X evenementen per jaar. Gedacht 
kan worden aan een Publiek Private samenwerking. 
VVD: Zorg voor een gunstig evenementenklimaat, wees 
aantrekkelijk, zodat acquisitie kansrijk is. Wil zich niet tevoren 
vastleggen op senioren of jeugd. Zoek verbinding met toerisme en 
economische initiatieven. Verdere inzet op sportcentra is niet 
wenselijk. Akkoord met genoemde sporten. Acquisitie is belangrijk. 
Rendement van een investering dient wel gemeten te worden. 
CU: laat zoveel mogelijk sporters profiteren. Probeer inschatting te 
maken wat het meeste oplevert. Investering moet ook de gemeente 
wat opleveren.  
PWF: zowel senioren als jeugd, want de jeugd moet ook profiteren. 
Is voorstander van evenementen. Heeft geen voorkeur voor jiu jitsu. 
PW2010: sluit zich aan bij de woorden van de PvdA. Luisteren naar 
organisaties is hierbij belangrijk. Senioren kunnen een 
voorbeeldfunctie hebben voor de jeugd. Ook de inwoners dienen 
voordeel te hebben van de investeringen. Als sporten worden 
genoemd: zeilen, handbal, maar ook skeeleren. Er is nu één 
vereniging met twee banen. Gedacht kan worden aan het 
organiseren van skeelerkampioenschappen. Is ook voorstander van 
een PPSamenwerking. 
GL: Is voorstander van samenwerking, zoals bij de 
skeelerverenigingen. Topsporters zijn van belang als rolmodel voor 
de jeugd. Er dient ook ingezet te worden op jeugdtalent. De fractie 
heeft geen mening over punt 2. En wil bij punt 3 zo breed mogelijk 
inzetten. Een financiële inspanning dient zich niet alleen op sport 
te richten maar ook op Kunst en cultuur.   
CDA: vraagt om afstemming met de provinciale inzet. Ook de 
provincie richt zich op talentontwikkeling en subsidieert 
Sportservice NH. Eens met genoemde sporten. Er dient aandacht te 
zijn voor individuele sporters. Kan echter niet de financiële 
consequenties overzien. Gedacht kan worden aan een 
acquisitiebudget. Informeert naar een overdekte skeelerbaan. Mevr. 
Fit antwoordt dat hierover gesproken is, maar dit plan is nog niet 
uitgewerkt en financiën zijn een probleem. 
GB: Topsport is nationale top van senioren en jeugd. Ook jiu jitsu. 
Er zijn mooie sporthallen in de gemeente die gebruikt kunnen 
worden. Denk ook aan basketbal en volleybal. Een lobbyïst dient 
evenementen te werven. Geen ondersteuning van individuele 
topsporters, maar eventueel wel van jeugdtalenten. 
D66:  Beperk je tot nationaal niveau en niet meer. Focussen is hier 
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belangrijk. Watersport is belangrijk voor citymarketing. Richt je op 
evenementen en op nationaal niveau, dus niet op jeugdsport. Met 
topsport kun je de jeugd inspireren. 
BAMM is het eens met de woorden van D66. PvdA: ondersteunt de 
woorden van D66: focus. 
Fit: financieel kader wordt meegenomen in kaderstellend 
raadsvoorstel. Gedacht wordt aan een acquisitiebudget dat in de 
loop van de jaren kan groeien zodat, wanneer zich een kans 
voordoet, ook gehandeld kan worden. 
 

 

   

08 Overheveling participatiebudget 2017 
tot en met 2019 (IVR-16-03865) 

Op vragen van de commissie wordt door of namens de wethouder 
als volgt geantwoord: 
WerkSaam maakt regelmatig rapportages over de besteding van de 
budgetten. De raad wordt ook met de P&C cyclus geïnformeerd. De 
budgetten van WerkSaam worden dan vastgesteld bij de vaststelling 
van de begroting. Daarmee worden afzonderlijke informaties en 
bestuurlijke behandelingen verminderd. De raad wordt niet op meer 
afstand gezet, omdat het alleen de wijze van rapportage betreft. 
De budgetten worden steeds aangepast aan die welke van het rijk 
worden verkregen. Ook vindt steeds afrekening plaats over 
daadwerkelijke bestedingen.  
 

 

   

09 Bespreeknotitie opvolging 
aanbevelingen RKC-onderzoek 
Decentralisaties   

CDA vindt dat er te weinig voorbereidingstijd was om nu alle 
aanbevelingen te bespreken. De fractie hecht aan een 
bespreekmoment, dit werkt beter dan een informatienota. 
Misschien is het agenderen van een vast agendapunt per commissie 
een mogelijkheid. De fractie heeft zich geconcentreerd op de 
aanbevelingen en wil de adviezen van de auditcommissie opvolgen. 
De fractie is het niet eens met de auditcommissie t.a.v. de 
aanbeveling over een bespreking van een rapport met een delegatie 
van de raad. Dit is nl. wel wenselijk.  
PvdA is het eens dat bij de transities de zorg voorop stond en niet 
de financiën. De fractie wil naar de toekomst kijken: de leerpunten 
moeten vertaald worden naar de toekomst. De vraag is hoe de raad 
hierbij meer te betrekken en hoe risico’s beter in beeld kunnen 
worden gebracht. 
De heer Wokke (Rkc) licht toe dat de Rkc na het ambtelijk en het 
bestuurlijk wederhoor nu nog een overleg met een delegatie van de 
raad mist, waarin de doorwerking van het rapport  besproken kan 
worden. De gedachte is de voorlopige resultaten van een onderzoek 
met een delegatie van de raad te bespreken en pas daarna het 
eindrapport op te stellen. De Auditcommissie hecht aan een volledig 
onafhankelijke totstandkoming van het rapport en wenst geen 
voortijdige invloed van de raad. 
Het onderzoek naar de Decentralisaties is een ex ante onderzoek. 
Grip krijgen op de kosten per gezin en de jeugdzorg zijn hier erg 
belangrijk. De aanbeveling luidt: maak hier met het college 
afspraken over. 
VVD is het eens met het advies: pas toe of leg uit. Het college dient 
de raad tijdig te informeren en over het algemeen gaat dit goed. De 
raad dient te borgen, wanneer dit niet gebeurt. 
PWF denkt aan een vast punt op de agenda, zodat de aanbevelingen 
regelmatig terugkomen. Gewezen wordt op de afspraken met de 
GR-en waar dit al afgesproken is.  
PW2010 vindt een inzicht in de kosten per gezin moeilijk haalbaar, 
want dit kan erg verschillen, afhankelijk van de zorg.  
De heer Wokke licht toe dat dit bij de transities uitangspunt was: 1 
plan, 1 regisseur, 1 aanpak. Ook de VNG heeft dit sterk benadrukt. 
De bedoeling is om inzicht te krijgen in de omvang van de zorg en 
de kosten op gezinsniveau, dit is in het voordeel van het 
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gezin(maatwerk) en de gemeente (scherpere calculatie). Wethouder 
Nederpelt bevestigt dat het college inzet op het inzichtelijk maken 
van de kosten per gezin. Voordeel van de decentralisatie is dat er 
bredere kijk ontstaat op gezinsniveau. 
Fractie PW2010 is hier gelukkig mee, want er is dus geen sprake van 
een plafond per gezin. 
GL vindt het een goed rapport. Centraal staat nu de opvolging van 
de aanbevelingen. De fractie ziet overeenkomsten met de GR-en om 
meer grip te krijgen. Dit zou gestructureerder kunnen, op een vast 
moment en op een vaste plek. De fractie staat achter de 
aanbevelingen, waarmee de organisatie aan de slag kan. 
CDA is het eens met de auditcommissie, behalve het punt van 
delegatie. De bewaking zou met de toezeggingenlijst kunnen. De 
auditcommissie is in feite al een delegatie van de raad. De fractie is 
het eens met de auditcommissie dat het college in een 
informatienota de actuele stand van zaken m.b.t. de aanbevelingen 
kan geven. 
Op een vraag van de fractie VVD antwoordt de heer Wokke dat de 
Rkc en auditcommissie het t.a.v. 2b eens zijn over de argumentatie. 
De auditcommissie wil geen beïnvloeding, de Rkc wijst op de 
gesprekken met de auditcommissie over de rapporten. Deze zijn 
waardevol, maar ook aan gesprekken met een andere delegatie van 
de raad kan worden gedacht. De heer Wokke constateert dat hij de 
indruk heeft dat er gelijk gedacht wordt over 2A ( scherper 
formuleren van de raadsbesluiten), 2C  (Terugkoppeling zou wellicht 
door de strategische adviseurs kunnen, of met de 
toezeggingenlijst). 
 

 

   

09.a VERVOLG Bespreeknotitie rapport Rkc 
Opvolging aanbevelingen 
decentralisaties 

GL wil liever geen delegatie, want daarmee staat de raad op 
afstand. De fractie heeft liever een gestructureerd gesprek in de 
commissie. Mogelijk heeft de Rkc hiervoor een suggestie. 
D66 vindt dit onderwerp meer iets voor de Commissie B&M. Deze 
commissie dient over processen te adviseren.  
PW2010 vindt een infonota over iedere aanbeveling veel leeswerk, 
terwijl belangrijker is te bespreken hoe iets wordt aangepakt. Ook 
via de toezeggingenlijst kunnen aanbevelingen terugkomen in de 
vakcommissie of met een bespreeknotitie. Een infonota is te passief 
en  wordt niet opgepakt. De fractie CDA is het eens met PW2010, 
agendering is beter dan een infonota.   
Wethouder Nederpelt hecht aan de huidige aanpak, waarbij drie 
keer per jaar in een themaraad de raad wordt bijgepraat over de 
decentralisaties. De fractie PW2010 zou daarbij wel de lijst met 
aanbevelingen paraat willen hebben. 
 

 

   

10 Bespreeknotitie opvolging 
aanbevelingen RKC-onderzoek 
Multifunctionele Accommodaties  

VVD stelt voor in het raadsvoorstel, waarin het Rkc-rapport aan de 
raad wordt voorgelegd, op te nemen welke aanbevelingen wel en 
welke niet door het college worden opgevolgd. Wethouder Fit zal 
deze suggestie voorleggen aan de ambtelijke organisatie, omdat dit 
weer extra tijd vraagt. Zij zal schriftelijk reageren. Op voorhand 
merkt zij op dat er heel veel tijd en energie in deze rapportages 
van de Rekenkamercommissie gaat zitten. Er is geen behoefte aan 
extra rapportages. 
De heer Wokke merkt op dat de Rkc voortaan zich meer zal richten 
op de meest essentiële aanbevelingen en deze compacter zal 
formuleren. Daarmee wordt het beter mogelijk voor het college om 
per aanbeveling te reageren. 
   

Toezeggingen aan de Raad: Raadsvoorstel bij presentatie rapporten Rekenkamercommissie.  (569) 

   

11 Sluiting Sluiting 



Pagina 5 van 5 

 

   

   

 
 




